《单词百科:undercarriage是什么意思?undercarriage怎么发音?undercarriage的解释和用法》

英语单词undercarriage是什么意思?undercarriage怎么读?undercarriage怎么发音?美加网为您整理了undercarriage的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



undercarriage怎么读

undercarriage的读音:[nd kær d]

undercarriage的意思

1、n.(飞机的)起落架,车盘,着陆装置;

undercarriage的相关词组

1、undercarriage wheel 起落架下轮

2、bogie undercarriage 多轮式起落架,小车式起落架;

undercarriage的双语例句

1. Undercarriage replacement parts distributor steel or rubber for all types of earthmoving machines worldwide.

在全世界经销用于各种运土搬运机械的钢质或橡胶起落架替换零件.

2. There was a whine of hydraulics as the undercarriage locked into position.

随着液压系统嘎吱一声响,起落架进入了锁定位置。

3. The undercarriage on light aircraft does not always retract in flight.

轻型飞机飞行时起落架不一定缩回.

4. The undercarriage on light aircraft does not always retract during flight.

5、The aircraft's undercarriage retracted as it climbed into the air.
飞机的起落架在升空时即可修了

6. The pilot found that the undercarriage could not be retracted.

驾驶员发现飞机的起落架不能缩回.

7. One fixation bolt of undercarriage support in aircraft fractured after servicing a long time.

NW

某飞机起落架缓冲支柱固定螺栓长期使用后断裂.

8. A kind of cutter undercarriage mechanism used in cutting machine is introduced.

介绍一种在卷筒放卷和收卷的切割分切机器中的进刀与退刀机构.

9. Undercarriage appeared to be down and in place.

起落架已放下在正常位置.

10. We found electrical burn marks on the roll bar and the car's undercarriage.

我们在车的车盘和下拉杆上都发现了有电灼的痕迹.

11. I checked his undercarriage and it's tight as a drum.

我检查过他的车底盘,发现根本不漏油.

以上是美加网为您整理的undercarriage怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于undercarriage的用法、undercarriage的释义、undercarriage的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/undercarriage

